
Beboermøde den 24. september 2009 kl. 19.00

 
1.  Formanden åbner mødet
1.1. Velkomst.
1.2. Valg af dirigent.

 Andreas blev valgt som dirigent.
1.3. Godkendelse af dagsorden.

 Dagsordenen blev godkendt
1.4 Formandens halvårsberetning.

 Facaderenovering: Vi har fået renoveret facade på store dele af kollegiet, og arbejdet er 
stadig i gang. 

 Blødtvandsanlæg: 

2. Ændring af vedtægter vedrørende dyr på kollegiet
 Ændringen blev vedtaget. Omformulering fra ”Det er ikke tilladt at holde kæledyr” til ” Det 

er ikke tilladt at holde dyr”.

3. Godkendelse af regnskaber såfremt muligt
 Beboerrådskassens regnskab blev godkendt.
 Tarmens regnskab blev godkendt.
 Netudvalgets regnskab blev godkendt.
 Festudvalgets regnskab blev godkendt.

4. Valg til beboerrådet
4.1. Valg af de tre medlemspladser på valg (Henriks, Thues & Daniels pladser).

 Thue, Daniel og Henrik stillede op og blev alle valgt.
4.2. Valg af tre de suppleantpladser på valg (Mettes, Andreas’ & Jans pladser).

 Maria, Christian og Jan stillede op og blev alle valgt.
4.3. Valg af formand.

 Henrik stillede op og blev valgt.
4.4. Valg af næstformand.

 Daniel stillede op og blev valgt.
4.5. Valg af kasserer.

 Daniel stillede op og blev valgt.
4.6. Valg af sekretær.

 Jan stillede op og blev valgt.

5. Evt.
Sammen med festudvalget talte vi endvidere om at renovere poolrummet, samt at begrænse 
adgangen dertil, da rummet gentagne gange er blevet hærget. Vi blev enige om indkøb af 
bordfodboldspil. Derudover blev vi også enige om at der skal indhentes tilbud på et nyt anlæg til 
tarmen, da det gamle er ved at være slidt op. Det blev også påpeget at der mangler medlemmer til 
netudvalget.
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